
Protokół nr 8/2015 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 18 czerwca 2015 r., w godz. 9
00

 – 12
10

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Kontrola działalności Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na IX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę działalności Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Tychowie. 

 

Komisja Rewizyjna sporządziła protokół z przeprowadzonej kontroli, co przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

W chwili obecnej Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach komisji. Przerwa trwała od 

godziny 10
50

 do 11
20

. 

 

 

Ad.3 

Członkowie Komisji Rewizyjnej jednogłośnie przyjęli protokół nr 7/2015 z dnia  

9 czerwca 2015 roku. 

 

 

Ad.4 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała następujące  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie 

na IX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 
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a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Białogardzkiego za 2014 rok, co przedstawia załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za 2014 rok.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za 2014 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za 2014 rok. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za 2014 rok, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

b) udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za rok 2014, co przedstawia załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za rok 2014. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 

2014. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia  Zarządowi 

Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 2014. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za rok 2014, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

c) powołania członków oraz organizacji i trybu działania  Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie powołania członków oraz organizacji i trybu działania  Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powołania 

członków oraz organizacji i trybu działania  Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powołania członków oraz 

organizacji i trybu działania  Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powołania członków oraz organizacji i trybu działania  Powiatowej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 
 

 

d) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. Poinformował, 

że na dzień dzisiejszy PCPR posiada informacje, że środki przeznaczone na likwidację barier 

architektonicznych nie zostaną wykorzystane. W tej sytuacji proponuje się przeznaczenie tych 

środków na  dofinansowanie sprzętu rehabilitacyjnego, przedmiotów ortopedycznych dla 

osób dorosłych oraz na likwidację  barier technicznych.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
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Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

e) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015.   

Radny – Andrzej Siwek zapytał o koszty postępowania sądowego i prokuratorskiego w 

wysokości 31.232 zł.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest to kwota jaką powiat musiał 

wpłacić, aby móc odwołać się od decyzji Ministra Finansów do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego (1 % od kwoty podanej w odwołaniu). Przypomniał, że sprawa dotyczy 

nadmiernie pobranej subwencji oświatowej w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w 

Podborsku, Zespole Szkół Specjalnych w Białogardzie oraz w Niepublicznym Ośrodku 

Rehabilitacyjno – Edukacyjno  - Wychowawczym w Kowalkach. Urząd Kontroli Skarbowej 

przeprowadził kontrolę w tego typu placówkach w całym kraju. W efekcie w/w kontroli 

Ministerstwo Finansów wysłało do wielu powiatów w całym kraju decyzje nakazujące zwrot 

środków. Powiatu Białogardzki otrzymał dwie takie decyzje: pierwszą na kwotę  1.780.000 

zł, i drugą na kwotę  1.200.000 zł.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy takich przypadków w kraju jest więcej. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że problem ten dotyczy ponad 200 

powiatów.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy jest niebezpieczeństwo, 

że powiat może przegrać tę sprawę. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w województwie dolnośląskim 

zapadły już  korzystne dla powiatów wyroki sądów w tej sprawie.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2015. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015,  w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.5 

● Członkowie komisji zapoznali się z informacją o działalności Zarządu Powiatu w   

Białogardzie w okresie pomiędzy VIII a IX Sesją Rady Powiatu w Białogardzie, co 

przedstawia załącznik nr 8 do protokołu. 
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Radny – Jerzy Bartman poprosił o więcej informacji dotyczących wypowiedzenia umowy na 

świadczenia udzielane przez SOR i Izbę Przyjęć Szpitala Wojewódzkiego w Koszalinie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że korespondencja w tym temacie 

odbywa się pomiędzy Szpitalem Wojewódzkim w Koszalinie, a Regionalnym Centrum 

Medycznym w Białogardzie. Następnie Starosta odczytał treść pisma skierowanego przez 

prezesa RCM w Białogardzie do dyrektora szpitala w Koszalinie (załącznik nr 9 do 

protokołu). Starosta oświadczył, że ma nadzieję, że  dyrektor szpitala w Koszalinie wycofa się 

z wypowiedzenia w/w umowy, ponieważ stanowiłoby to wielkie zagrożenie dla pacjentów z 

naszego powiatu, którzy w nagłych przypadkach musieli by być przewożeni do szpitali w 

Kołobrzegu lub w Gryficach. Poinformował również, że w latach ubiegłych nasz szpital 

zabiegał o kontrakt na SOR – niestety kontrakt otrzymały szpitale w Koszalinie, Kołobrzegu i 

Gryficach.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy została zrealizowana koncepcja uruchomienia w naszym 

szpitalu tomografu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że koncepcja została zrealizowana. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy prezes RCM w Białogardzie będzie obecny na 

posiedzeniu Sesji Rady Powiatu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił pozytywnej odpowiedzi. Przypomniał 

sytuację jaka miała miejsce w 2010 roku, kiedy to część oddziałów szpitala w Białogardzie 

została zamknięta z powodu braku lekarzy. Wówczas pojawiły się głosy, że szpital w 

Białogardzie jest niepotrzebny i jego zadania może przejąć szpital w Koszalinie lub w 

Kołobrzegu. Starosta oświadczył, że istnieje obawa, że ten temat jest wciąż aktualny.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy może otrzymać kserokopię  pisma jakie otrzymał  Prezes 

RCM od dyrektora szpitala w Koszalinie w sprawie  wypowiedzenia umowy.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił radnego, aby w tej sprawie zwrócił się do 

prezesa RCM. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał jakie jest obecne zadłużenie 

RCM.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zadłużenie jest na poziomie 15.000.000 zł. 

Oświadczył, że z wierzycielami zawarte są porozumienia i nie ma obecnie zajęć 

komorniczych. Następnie zapoznał członków komisji z treścią stanowiska Związku Powiatów 

Polskich w sprawie finansowania szpitala powiatowych (załącznik nr 10 do protokołu). W 

piśmie tym m.in. zawraca się uwagę, że pomimo wdrażania procesów restrukturyzacyjnych 

szpitale nadal się zadłużają. Wskazano również na narastający problem braku personelu 

średniego medycznego, który w kolejnych latach jeszcze się pogłębi.  

 

●● Radny – Andrzej Siwek poprosił Przewodniczącego Komisji o ustalenie stałego dnia 

posiedzeń Komisji Rewizyjnej. 

 

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

 

                    Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

Andrzej Nowak 


